



# RAVENDO®

**SUBCONTRACTOR WORK  
& SPECIAL PRODUCTION**

**Zulieferarbeit & Spezialproduktion  
Underleverandørarbejde & Specialproduktion**



# SPECIAL PRODUCTION

**Spezialproduktion | Specialproduktion**



Since 1946, we have been producing and delivering solutions that make work easier for crafts, agriculture and industry. We supply wheelbarrows, sack trucks, warehouse and heavy duty trolleys, powered trolleys and other types of transport equipment to all over the world.

Our products are all made from carefully selected quality materials and are Danish produced based on ideas of ergonomics, quality, user-friendliness and durability. The entire production takes place at our factory in Denmark.

By virtue of our machinery, knowledge and expertise, we offer both special production and subcontractor work. In collaboration with you, we offer a finished product where we take part in the development. We can also make a product according to your wishes. If it is one part or more parts for a product, we can also handle it. We can also help with the process around CE approval, testing etc.

Regardless of the size of the project, every product is treated by our team of specialists who ensures that your product gets off to a good start. We perform work within Co2 welding on robots, point welding on robots, hydraulic pressing, tube bending, powder coating and punching.



Seit dem Jahr 1946 haben wir produziert und Lösungen geliefert, die die Arbeit für u.a. das Handwerk und die Landwirtschaft leichter macht. Wir haben ein festes Sortiment von u.a. Schubkarren, Sackkarren, Plattformwagen, Transportwagen, elektrischen Wagen und anderen Formen von Transport Geräten, die in der ganzen Welt geliefert wird. Unser Werk, wo auch die ganze Produktion liegt, ist in Viborg in Dänemark platziert. Hier verfügen wir über einen 4200 m2 grossen Maschinenpark, der u.a. Malenanlage, Rohrbieger, Stanzen und Schweißen- und Pressenabteilung umfasst.

Aufgrund unseres Maschinenpark, Know-how und Expertise bieten wir sowohl Spezialproduktion als auch Zulieferarbeit an. Bei einer engen Zusammenarbeit, wo wir Teil der Entwicklung sind, können wir Ihnen eine fertige Produkt nach Ihren Wünschen anbieten. Ist es ein Teil oder mehrere Teile einer Produkt, können wir das auch anbieten. Wir können auch behilflich sein bei dem Prozess der CE-Genehmigung, Prüfung usw.

Ungeachtet die Grösse des Projekts, wird jede Produkt von unseren Spezialisten bearbeitet, die mit Qualität und Lieferungssicherheit sichern, Ihre Produkt gut unterwegs ist. Wir bieten Arbeit binnen CO2 schweißen auf Roboter, punktschweißen auf Roboter, hydraulisches pressen, Rohrbearbeitung, Pulverlackierung und stanzen.



Siden 1946 har vi produceret og leveret løsninger, der gør arbejdet lettere for håndværkere, landbruget og private. Vi har et fast sortiment af trillebørene, sækkevogne, lager- og transportvogne, elektriske vogne og andre former for transportmateriel, som vi leverer til hele verden.

Vores produkter er alle fremstillet af nøje udvalgte kvalitetsmaterialer og er dansk produceret ud fra tanker om ergonomi, kvalitet, brugervenlighed og holdbarhed. Hele produktionen foregår på vores fabrik, der ligger centralt placeret i Viborg.

I kraft af vores maskinpark, viden og ekspertise tilbyder vi både specialproduktion og underleverandørarbejde.

Vi kan i samarbejde med dig tilbyde et færdigt produkt, hvor vi har del i udviklingen. Vi kan også lave et produkt præcis efter dine ønsker. Er det en del eller flere dele til et produkt, kan vi også klare det. Vi hjælper også gerne med processen omkring Ce-godkendelse, testning mm.

Uanset projektets størrelse, behandles ethvert produkt af vores team af specialister, der med kvalitet og leverings-sikkerhed i centrum, sikrer, at dit produkt kommer godt på vej. Vi udfører arbejde indenfor Co2-svejsning på robot, punktsvejsning på robot, hydraulisk presning, rørbukning, pulverlakering og standsning.





At Ravendo, we can easily adjust our production into developing and launching new products in short time. The secret is a close collaboration regarding new product ideas between our departments and you as a customer.

The Bin Bag Sorting Trolley BBST 6, the Mounting Wagon WM and the Tub Trolley 65 are examples of products that were quickly put into production following inquiries from the industry.

These products are just a few of many. We work closely with our customers. Every day we work on solutions that make your work easier, and we are happy to receive ideas for new products and development of existing ones.



Aufgrund unserer schnellen Umstellung, kann unsere Produktion in Kurzen neue Produkte produzieren. Das Geheimnis ist eine enge Zusammenarbeit über Ideen zur Produktentwicklung zwischen unseren Abteilungen und Ihnen.

Der Abfallwagen, der Montagewagen und der Wagen für Wanne sind alle Beispiele, die nach Anfragen und Bedarf von Handwerkern schnell produziert wurden.

Diese Produkte sind nur eine von vielen wo Ravendo bebauert die enge Zusammenarbeit den Kunden. Jeden Tag arbeiten wir auf Lösungen, die Ihre Arbeit leichter macht und wir nehmen gern Ihre Ideen zur Entwicklung neuer Produkten und entwicklung der bestehenden an.



Hos Ravendo kan vi lynhurtigt omstille vores produktion, så vi i løbet af kort tid kan udvikle og sætte nye produkter i søen. Hemmeligheden er et tæt samarbejde omkring ideer til produktudvikling mellem alle vores afdelinger og dig som kunde.

Affaldssorteringsstativet, VVS Montagevognen og murerbøljevognen er eksempler på produkter, der hurtigt blev sat i produktion efter henvendelser fra håndværkere, der havde brug for det i deres daglige arbejde.

Disse produkter er blot få af mange, for Ravendo dyrker det tætte samarbejde med kunderne. Hver dag arbejdes der på løsninger, der gør dit arbejde lettere, og vi tager gerne imod idéer til nye produkter og udvikling af eksisterende.



#### **CONTACT US**

Contact us for a non-binding offer.  
Unlimited order quantity.

**Tel. +45 86447311**  
**ravendo@ravendo.com**



#### **KONTAKTIEREN SIE UNS**

Sie können uns jederzeit für ein unverbindliches Angebot kontaktieren und wir haben auf alles Zulieferarbeit unbegrenzte Auftragsmenge.

**Tel. +45 86447311**  
**ravendo@ravendo.com**



#### **KONTAKT OS**

Kontakt os for et uforpligtende tilbud.  
Ubegrænset ordremængde på alt underleverandørarbejde.

**Tlf. +45 86447311**  
**ravendo@ravendo.com**



**BIN BAG SORTING TROLLEY BBST 6**  
**Abfallwagen | Affaldssorteringsstativ**



**MOUNTING WAGON WM**  
**Montagewagen | VVS Montagevogn**



**TUB TROLLEY 65**  
**Wagen für Wanne | Murerbaljevogn**

# SUBCONTRACTOR WORK

Zuliefererarbeit | Underleverandørarbejde



**Welding** The majority of our products is welded, so we have extensive experience within this field. We always work with high precision and care. Our large selection in the welding department means that we are extremely flexible within welding tasks. Our robots can take items up to 2000 mm, and our point welding robot can handle items up to 3000 mm.

**Hydraulic Pressing** Our press department consists of 4 large presses. We have a myriad of tools for presses, but if there is a need for tool making, we can handle it too.

**Edge Pressing** With a myriad of tools, our press brakes bend items with high precision. We have extensive experience in processing and bending steel, because the majority of our product range is edge-pressed.

**Punching** Our punching machines can press, cut and clamp with great precision. Our production has many years of experience in the field. If there is a need to punch very large items, our hydraulic presses can handle most things.

**Tube bending** Several of our products are bent in tubes. Our selection of tube benders is large, and we can bend almost anything in tubes. The largest machine can take tubes up to 4200 mm.

**Powder Coating** Our painting system can paint in all RAL colors, and the item is ready for use immediately. The products come through the plant and are painted with rust-protective paint that is strong and durable.



**Schweissen** Der Hauptteil unseres Sortiment wird geschweisst, und haben deshalb grosse Erfahrung und arbeiten immer mit hoher Präzision und Aufmerksamkeit. Unsere Vielfalt in der Schweiß Abteilung macht uns sehr flexibel innerhalb Schweißaufgaben. Unsere Roboter können Werkstücke bis auf 2000 mm nehmen, und unser Punktschweiß Roboter kann ohne Probleme Werkstücke bis auf 3000 nehmen.

**Hydraulisches Pressen** Unsere Press Abteilung besteht aus 4 grossen Pressen. Wir sind in der Press Abteilung sehr flexibel und es gibt fast keine Grenzen was wir machen können. Wir verfügen über viele Werkzeuge zum Pressen, aber besteht der Bedarf auf Werkzeugherstellung, schaffen wir auch dieses.

**Abkantpresse** Mit vielen Werkzeugen, biegt unsere Abkantpresse Werkstücke mit grosser Flexibilität und grosser Präzision. Wir haben grosse Erfahrung in Platten- und Rohrbearbeitung, als der Hauptteil unseres Produktsortiment wird gepresst.

**Stanzen** Unsere Stanzenmaschinen kann pressen machen, schneiden und klemmen mit grosser Präzision. Unsere Produktion hat viele Jahre Erfahrung mit Stanzen. Gibt es einen Bedarf für Stanzen von grossen Werkstücken, kann unsere hydraulischen Stanzen das schaffen.

**Rohrbearbeitung** Mehrere unserer Produkte werden rohrgebogen. Wir haben mehrere Maschinen für die Rohrbearbeitung, und wir können fast alles in Rohr bearbeiten. Die grösste Maschine kann Rohr bis 4200 mm bearbeiten.

**Pulverlackierung** Unsere Malenanlage kann in allen RAL farben malen und die Produkte sind für Anwendung bereit. Die Produkte werden mit einem rostschützenden Anstreichen gemalt, das sehr stark ist was u.a. Schläge und Ritze betrifft.



**Svejsning** Størstedelen af vores produktsortiment bliver svejst, vi har derfor stor erfaring og arbejder altid altid med høj præcision og omhyggelighed. Vores store udvalg i svejsseafdelingen gør, at vi er yderst flexible inden for svejsning. Vores robotter kan tage emner helt op til 2000 mm, og vores punktsvejsrobot kan tage emner helt op til 3000 mm.

**Hydraulisk presning** Vores presseafdeling består af 4 store pressere. Det store udvalg gør, at vi er yderst flexible, og der er næsten ingen grænser for, hvad vi kan udføre. Vi har et utal af værktøjer til pressere, men er der behov for værktøjsfremstilling, klarer vi også det.

**Kantpresning** Med et utal af værktøjer, bukker vores kantpresser emner med stor fleksibilitet og høj præcision. Vi har stor erfaring i pladebearbejdning og bukning, for størstedelen af vores produktsortiment bliver kantpresset.

**Stansning** Vores stansemaskiner kan presse, klippe og klemme med stor præcision. Vores produktion har mange års erfaring med stansearbejde. Er der behov for stansning af meget store emner, kan vores hydrauliske pressere klare det meste.



**Rørbukning** Flere af vores produkter bliver bukket i rør. Vores udvalg af rørbukkere er stort, og vi kan bukke næsten alt i rør. Den største rørbukker kan tage rør op til 4200 mm.

**Pulverlakering** Vores malerianlæg kan male i alle RAL farver, og emnet er klar til brug med det samme. Produkterne kommer igennem anlægget og males med rustbeskyttende maling, der er stærk i forhold til slag og ridser. Emnestørrelse: 700 x 1500 x 2000 mm



Contact us for a non-binding offer.

**Tel. +45 86447311 // [ravendo@ravendo.com](mailto:ravendo@ravendo.com)**



Sie können uns jederzeit für ein unverbindliches Angebot kontaktieren.

**Tel. +45 86447311 // [ravendo@ravendo.com](mailto:ravendo@ravendo.com)**



Kontakt os for et uforpligtende tilbud.

**Tlf. +45 86447311 // [ravendo@ravendo.com](mailto:ravendo@ravendo.com)**



### **Subcontractor Work and Special Production**

Every project is handled by our team of specialists who, with quality and delivery security in focus, ensures that your project succeed. You are always welcome to contact us for a non-binding offer. Unlimited number of orders for all subcontractor work.

**Tel. +45 86447311**



### **Zulieferarbeit und Spezialproduktion**

Jedes Projekt wird durch unser Team von Spezialisten betreut, das mit Qualität und Lieferungssicherheit sichert Ihr Projekt ein erfolgt wird.

Sie können uns jederzeit für ein unverbindliches Angebot kontaktieren und wir haben auf alles Zulieferarbeit unbegrenzte Auftragsmenge.

**Tel. +45 86447311**



### **Underleverandørarbejde og specialproduktion**

Ethvert projekt bliver behandlet af vores team af specialister, der med kvalitet og leveringssikkerhed i centrum sikrer, at dit projekt bliver en succes.

Du er altid velkommen til at kontakte os for et uforpligtende tilbud.

Ubegrænset ordreantal på alt underleverandørarbejde.

**Tlf. +45 86447311**

